
VERZOEK TOT AGENDERING Restauratieplan voor de Vecht IN DE COMMISSIE WEM

Bij deze verzoeken wij de statengriffie het Restauratieplan De Vecht (RPV) te agenderen voor de
volgende vergadering van de commissie WEM. Aanleiding zijn onze vragen en antwoorden van GS
daarop van 22 maart j.l.
GS heeft een deel van de vragen naar tevredenheid beantwoord, maar een aantal antwoorden nemen
onze zorgen niet weg.

De vertraging die in het RPV is opgetreden wordt door GS bevestigd. Men verwijst naar het
vertrekpunt van het RPV dat was gebaseerd op een inspanningsverplichting en consensus . …”Voor
een resultaatsverplichting, waarbij ieder een deel van de eigen autonomie zou inleveren en er hardere
eisen gesteld zouden worden aan de inzet van menskracht en financiële middelen, was geen
bestuurlijk draagvlak aanwezig.”…  zo zeggen GS.
Onze analyse van de vertraging in het RPV, het gebrek aan resultaatsverplichting vooraf, wordt
daarmee bevestigd. Het is daarom de vraag of dergelijke projecten in de toekomst op basis van een
inspanningsverplichting moeten worden aangegaan. Wij stellen vast dat bij het RPV alleen het
waterschap en de provincies vooraf een financieel commitment hebben afgegeven. Vijf van de zeven
gemeenten hebben zich later financieel gebonden aan het RPV+. Het niet meedoen van twee
gemeenten vormde onder meer de oorzaak van veel vertraging die door afspraken vooraf hadden
kunnen worden voorkomen.

Met betrekking tot de toekomst van het Vechtplassengebied wordt door GS gezegd dat de betrokken
gemeenten leidend zijn en dat het toekomstige platform van de Vechtgemeenten grote betekenis
heeft. De vraag is waarom een platform van de zeven Vechtgemeenten (zonder de beide provincies)
nu wel succesvol zou zijn, terwijl dat niet het geval was ten tijde van het RPV, maar het valt opnieuw
te proberen.
Mede in het licht van het nieuwe platform is de provincie Utrecht van mening dat de Stuurgroep RPV
zich in 2006 kan opheffen. Naar onze opvatting is het opheffen van de stuurgroep nog niet aan de
orde.

Wij stellen de commissie Water en Milieu voor om GS opdracht te geven om in de loop van dit
jaar een evaluatie van het RPV te overleggen. In deze evaluatie moet niet alleen fase1 worden
geëvalueerd, maar moeten ook de plannen, inclusief financiering, van de fasen 2 en 3 worden
meegenomen. Op basis van de behandeling van deze evaluatie kan de commissie adviseren tot
opheffing van de Stuurgroep RPV.

Met betrekking tot de communicatie is GS lovend over de tot nu toe gevoerde communicatie. Wij zijn
opvatting dat, bijvoorbeeld via huis-aan-huis-bladen in de Vechtstreek veel meer had kunnen worden
gedaan aan voorlichting en communicatie, aanvullend op datgene waarvan GS verslag doen.

Voor wat betreft de uitvoering van fase 1 stellen wij met voldoening vast dat een groot aantal
voorzieningen naar verwachting dit jaar wordt gerealiseerd. Overigens blijven nog de volgende
vragen:
- het onderzoek naar de stroomsnelheid wordt nog verwacht;
- wij zijn nog in afwachting van de uitspraken van de Raad van State over de woonschepen;
- de op- en afstapplek voor de kanoroute bij Neijenrode is niet rolstoelvriendelijk;
- er volgt nog informatie over de wijze van handhaving.

Tenslotte de waterbodemsanering, de basis van het RPV. GS stellen in het vooruitzicht dat deze
bodemsanering eerder zou kunnen plaatsvinden dan de periode 2010-2015 zoals was voorzien. Dat is
een aanlokkelijk perspectief. Desondanks is er nog steeds geen harde toezegging van het Rijk over
de financiering van de waterbodemsanering. Druk van beide provincies blijft nodig op het Rijk om over
gelden daarvoor harde toezeggingen te doen.
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